
PROJEKT  

Protokół Nr 8/2025 

z posiedzenia Komisji Infrastruktury, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego 

Rady Miejskiej w Sokółce 

w dniu 4 czerwca 2025 roku 

 

Miejsce posiedzenia: w Sali „Lira” Sokólskiego Ośrodka Kultury, ul. Grodzieńska 1. 

Posiedzenie rozpoczęto o godzinie: 12:15, zakończenie: 12:21. 

Przewodniczyła: Marta Kondrat - Przewodnicząca Komisji Finansów 

Protokołował: Bartłomiej Klim – Wydział Ewidencji i Organizacji 

Obecni: 

Członkowie Komisji – jak w liście obecności. 

Osoby spoza Komisji – jak w liście obecności. 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie i przyjęcie porządku. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

3. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej określenia zasad nabywania, 

zbywania i obciążania nieruchomości oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania na czas 

oznaczony dłuższy niż trzy lata lub na czas nieoznaczony. 

4. Projekt uchwały w sprawie powołania Zespołu Konsultacyjnego d/s Oceny Stanu Dróg 

Gminnych. 

5. Wolne wnioski. 

Ad. 1 

Otwarcie i przyjęcie porządku. 

Brak wniosków. 

Przewodnicząca Komisji Marta Kondrat poddała pod głosowanie porządek obrad. 

Komisja Infrastruktury jednogłośnie przyjęła porządek obrad. 

Ad. 2 

Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

Brak uwag. 

Przewodnicząca Komisji Marta Kondrat poddała pod głosowanie protokół z poprzedniego 

posiedzenia. 

Komisja Infrastruktury jednogłośnie przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia. 

Ad. 3 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej określenia zasad nabywania, zbywania 

i obciążania nieruchomości oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania na czas oznaczony 

dłuższy niż trzy lata lub na czas nieoznaczony. 

Projekt uchwały przedstawił Zastępca Burmistrza Antoni Stefanowicz. 

Brak pytań. 

Przewodnicząca Komisji Marta Kondrat poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Komisja Infrastruktury jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Ad. 4 

Projekt uchwały w sprawie powołania Zespołu Konsultacyjnego d/s Oceny Stanu Dróg 

Gminnych. 

Zastępca Burmistrza Antoni Stefanowicz powiedział, że projekt uchwały jest wynikiem 

dyskusji i wniosku z poprzedniej sesji. 



Brak pytań. 

Przewodnicząca Komisji Marta Kondrat poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Komisja Infrastruktury jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Ad. 5 

Wolne wnioski. 

Na tym posiedzenie komisji zakończono. 

 

 

Protokołował:        Przewodniczyła: 

Bartłomiej Klim        Marta Kondrat 


